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ОБЩАЯ ХАРАКТЕРИСТИКА РАБОТЫ
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Объект исследования – национальная экономика Китая в системе
мирохозяйственных связей, проблемы оптимизации ее взаимодействия с этой
системой.

Предмет исследования – современные направления
внешнеэкономической стратегии Китая, отражающие наиболее существенные
структурные параметры и особенности участия страны в международном
разделении труда с целью повышения его эффективности.

Цель работы заключается в выявлении основных особенностей
внешнеэкономической стратегии КНР в условиях глобализации.
Методы исследования: анализ, сравнение, комплексный подход.

Полученные результаты и их новизна: определена сущность
внешнеэкономической стратегии; раскрыты особенности формирования
внешнеэкономической стратегии страны в условиях глобализации; исследована
эволюция внешнеэкономической стратегии КНР; показана географическая
направленность внешнеэкономической стратегии КНР на современном этапе;
охарактеризовано взаимодействие Китая с международными финансовыми
организациями; показано внешнеэкономическое сотрудничество Китая с
региональными интеграционными объединениями; выявлены особенности
внешнеэкономического сотрудничества КНР и Республики Беларусь: состояние
и перспективы развития; раскрыты проблемы и перспективы развития
внешнеэкономической политики в КНР в современных условиях.

Результаты магистерской диссертации могут быть использованы в
учебном процессе.

Автор работы подтверждает, что приведенный в ней аналитический
материал правильно и объективно отражает состояние исследуемого процесса,
а все заимствованные из литературных и других источников теоретические и
аналитические материалы сопровождаются ссылками на их авторов.
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GENERAL DESCRIPTION OF WORK

Master's thesis: 105 pp., 4 pic., 3 table. 73 bibl. Titles., 0 app.

Keywords: FOREIGN ECONOMIC STRATEGY, CHINA, FOREIGN
POLICY, FOREIGN TRADE, STATE POLICY, IMPORT, EXPORT

The object of the study is China's national economy in the system of world
economic relations, the problems of optimizing its interaction with this system.

The subject of the study is modern directions of China's foreign economic
strategy, reflecting the most significant structural parameters and peculiarities of the
country's participation in the international division of labor in order to improve its
efficiency.

The purpose of the work is to identify the main features of China's foreign
economic strategy in the context of globalization.

Research methods: analysis, comparison, integrated approach.

The results obtained and their novelty: the essence of the foreign economic
strategy is defined; Specifics of the formation of the country's foreign economic
strategy in the context of globalization; The evolution of China's foreign economic
strategy; The geographical orientation of China's foreign economic strategy at the
present stage is shown; China's interaction with international financial organizations
is characterized; China's foreign economic cooperation with regional integration
associations is shown; Peculiarities of foreign economic cooperation between the
PRC and the Republic of Belarus are revealed: the state and development prospects;
Problems and prospects for the development of foreign economic policy in the PRC
in modern conditions are revealed.

The results of the master's thesis can be used in the educational process.

The author of the paper confirms that the analytical material contained in it
correctly and objectively reflects the state of the process under investigation, and all
theoretical and analytical materials borrowed from literary and other sources are
accompanied by references to their authors.
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